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Ekonomi/Finansiering När höjer Riksbanken räntan, när nås toppen och hur ser ränteläget ut om fem år? Lena Fahlén,
ställföreträdande chef för ekonomisk analys på Handelsbanken, ger sin bild.

- Nicklas Tollesson
nicklas@fastighetssverige.se
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